



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع.
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 3rd November 2025

Appointment of Investor Relations Officer

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and its valued shareholders about the following appointment in management team:

Mr. Raashid Ali has been appointed as Investor Relations Officer (IRO), effective immediately.

This appointment is made in alignment with Muscat Stock Exchange's evolving regulatory framework and the Code of Corporate Governance for Public Listed Companies, which emphasizes transparency, timely dissemination of material information, and effective communication with the investors' community.

Mr. Raashid Ali currently serves as the Acting Chief Executive Officer of the Company and will assume the responsibilities of the IRO in addition to his existing role.

For further information, investors may contact Mr. Raashid Ali at IRO@raysutcement.com.om or visit the Investor Relations page on the Company's website.

التاريخ: 3 نوفمبر ٢٠٢٥

الموضوع: تعيين ضابط علاقات المستثمرين

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) إبلاغ هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهميها الكرام بالتعيين التالي في فريق الإدارة:

تم تعيين الفاضل/ راشد علي مسؤول علاقات المستثمرين (IRO) ، اعتباراً من تاريخه.

تم هذا التعيين تماشياً مع الإطار التنظيمي المتطور لبورصة مسقط وميثاق حوكمة الشركات المساهمة العامة، اللذان يؤكدان على الشفافية ونشر المعلومات الجوهرية والتواصل الفعال مع المستثمرين.

يشغل الفاضل/ راشد علي حالياً منصب الرئيس التنفيذي بالإنابة للشركة وسيتولى مهام مسؤول علاقات المستثمرين بالإضافة إلى منصبه الحالي.

للمزيد من المعلومات، للمستثمرين التواصل مع الفاضل/ راشد علي عبر البريد الإلكتروني IRO@raysutcement.com.om أو عبر زيارة الصفحة الخاصة بعلاقات المستثمرين على الموقع الإلكتروني للشركة.

for / 
أمين سر مجلس الإدارة
Board Secretary

